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Miljøfartsgrenser. Høring av forslag til klargjøring av hjemmel og presisering av

reaksjonsregelverket.

Kongelig Norsk Automobilklub (KNA) har behandlet nevnte høring.

KNA ser behovet for å regulere trafikken, bl.a. ved påvirkning av farten, som et miljøtiltak for
å bedre luftkvaliteten.

KNA mener imidlertid tiltaket ikke bør gå lenger enn formålet tilsier. Det vil si at
fartsreduksjonen eller andre tiltak ikke iverksettes permanent, men i de perioder hvor
luftkvaliteten overgår grenseverdiene. Da må det på de aktuelle strekningene legges opp et
system med variable fartsgrenseskilter. Dette kan i dag enkelt gjennomføres med tilgjengelig
skilt teknologi. Et slikt system vil oppnå stor aksept og trolig ha høyere grad av etterlevelse
enn en permanent redusert fartsgrense.

KNA kan ikke se at variable fartsgrenser vil gi et dårligere resultat i forhold til formålet enn
permanente grenser. Vi ser at systemet vil medføre merkostnader, men en bør da ta med i
betraktningen at slike systemer i framtiden vil bli en nødvendighet eller krav på veier med
stor trafikk og være et element i trafikkstyringen f.eks. ved trafikkuhell og rushtrafikk.

KNA setter videre et spørsmålstegn ved lovformuleringen, «og lavere fartsgrense av hensyn
til miljøet». Hvor vidt skal dette kunne fortolkes? En fortolkning av ordlyden ved vanlig
språkbruk vil tilsi at hjemmelen bare dekker perioder med faktisk forurensing og ikke
permanent fartsgrense som departementet åpenbart har ment. Ordlyden dekker med andre
ord den modellen KNA foreslår.

Med hilsen
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